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JUDEȚUL VASLUI    
COMUNA CIOCANI 
CONSILIUL LOCAL 
 

PROCES-VERBAL 
Încheiat astăzi, 16.03.2021 

 
      
              Consiliul local al comunei Ciocani, județul Vaslui, s-a întrunit astăzi  16.03.2021, ora 1000, în 
ședință extraordinară, în conformitate cu art. 133 alin 2 lit. a  din OUG nr. 57/2019 privind Codul 
administrativ, la sediul Primăriei comunei Ciocani , județul Vaslui, fiind convocat prin dispoziția scrisă 
a primarului.  
              La apelul nominal efectuat de secretarul comunei,  se constată că sunt prezenți 7 consilieri 
locali din totalul de 11 consilieri locali., absenți fiind dl. Tofan , dl. Diaconu, dl. Petrovici și dl. 
Lăzărescu. 
              Participă la ședință și doamna Apostoleanu Eva-Erika , care a fost convocată pentru a participa 
la ședință , fiind aleasă în funcția de consilier local la alegerile din data de 27.09.2020, pe lista PSD , 
validată de Judecătoria Bârlad ,ca supleant pe lista PSD ,în funcția de consilier local , prin încheierea 
executorie din data de 05.03.2021 , și  care urmează să depună jurământul. 
              Fiind îndeplinite prevederile art. 137 alin.(1) din OUG nr. 57/2019 privind Codul administrativ, 
ședința este legal constituită. 
              Se supune la vot procesul-verbal de la ședința anterioară , fiind aprobat cu 5 voturi pentru , 1 
abținere ( dl. Mocanu se abține) .    
              Președintele de ședință prezintă încheierea Judecătoriei Bârlad privind validarea mandatului 
supleantului pe lista PSD al d-nei Apostoleanu Eva-Erika, din data de 05.03.2021 , înregistrată la 
Primăria Ciocani la nr. 879/10.03.2021 . 
              D-na Apostoleanu Eva –Erika este invitată să depună jurământul în fața Consiliului local și dă 
citire jurământului prevăzut la art. 117 din Codul administrativ, aprobat prin OUG nr. 57/2019. Un 
exemplar al jurământului i se înmânează d-nei Apostoleanu Eva-Erika..        
              Președintele de ședință prezintă ordinea de zi, o supune la vot ,   fiind  aprobată în unanimitate 
de voturi . 
              Președintele de ședință prezintă  primul  proiect de hotărâre privind modificarea hotărârii nr. 
40/16.11.2020 privind constituirea comisiilor de specialitate ale Consiliului local- inițiator , primarul 
comunei Ciocani.  și referatul de aprobare nr. 918/11.03.2021 
              D-na secretar  prezintă raportul compartimentului de resort  nr. 919/11.03.2021.               
              D-na secretar- având în vedere că dl. Ifteme Neculai  a demisionat din funcția de consilier local 
, locul acestuia rămânând vacant, atît în  Consiliul local cât și în comisia de specialitate , este necesară 
completarea comisiei de specialitate cu un consilier local . Dacă sunteți de accord ca d-na Apostoleanu 
să facă parte din comisia de specialitate a Consiliului local , respectiv din comisia pentru agricultură, 
amenajarea teritoriului  și urbanism, mediu și turism.sau dacă aveți alte propuneri pentru o altă comisie? 
              Nu sunt alte propuneri.    
              D-na  Giușcă prezintă avizul comisiei de specialitate a Consiliului local de aprobare a 
proiectului de hotărâre . 
             Supus la vot primul proiect de hotărâre privind  modificarea hotărârii nr. 40/16.11.2020 privind 
constituirea comisiilor de specialitate ale Consiliului local se adoptă în unanimitate de voturi . 
              Președintele de ședință prezintă cel de-al doilea  proiect de hotărâre cu privire la unele măsuri 
referitoare la fluxul de călători și stațiile de îmbarcare /debarcare a călătorilor din U.A.T. Ciocani și 
referatul de aprobare nr. 920/11.03.2021 , adresa Consiliului Județean Vaslui nr. 2100/10.02.2021 , prin 
care  solicită Consiliului local  această hotărâre.  
              Dl. viceprimar prezină raportul compartimentului de resort nr. 921/11.03.2021. 
              D-na Apostoleanu prezintă avizul comisiei de specialitate de aprobare a proiectului de hotărâre 
.  
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               Supus la vot cel de-al doilea proiect de hotărâre  cu privire la unele măsuri referitoare la fluxul 
de călători și stațiile de îmbarcare /debarcare a călătorilor din U.A.T. Ciocani se adoptă în unanimitate 
de voturi . 
              Diverse: 
              Dl. Hazu- în Crâng nu este current deloc la rețeaua publică. 
              Dl. viceprimar – s-a ars un transformator, o să se repare . 
              D-na Prodan Paula, consilier asistent social în cadrul Primăriei  dorește să prezinte Consiliului 
local o adresă , o problemă referitoare la o poprire făcută pe salariul dumneaei și la concediul de odihnă 
neefectuat pe anul 2020 , pe care dl. primar nu i l-a aprobat când l-a solicitat în 2020, iar acum o trimite 
forțat să efectueze concediul de odihnă aferent anului 2020. 
              D-na Prodan – este vorbat de o poprire făcută pe salariul meu pentru perioada 01. ianuarie 
2016- iunie 2016, când eu eram și casier.  
              Dl. Mocanu- ați primit vreo decizie? 
              D-na Prodan – nu am primit nimic, nici decizie , nici altceva. 
              Dl. viceprimar- cine era primar în perioada 01.01.2016- iunie 2016 ? 
              D-na Prodan- dl. Munteanu . 
              Dl Mocanu- cale de atac care este prima?   
              D-na Prodan- am făcut cerere către dl. primar , către Prefectură și la Curtea de Conturi. Aștept 
răspuns și dacă nu se rezolvă , merg în instanță.  
              D-na Prodan- anul trecut am făcut cerere pentru concediu de odihnă  și nu mi-a aprobat dl. 
primar ,pe motiv că este stare de alertă și are lipsă de personal.  
              Dl. Hazu- e legal ca la mail-ul Primăriei să nu aibă acces angajații Primăriei? 
              D-na secretar- nu este legal , este o adresă de mail oficială a instituției Primăriei Ciocani , nu o 
adresă de mail personală a d-lui primar. 
              D-na Prodan- eu nu sunt singurul caz  , dl. Proca Nicu a făcut o cerere pentru sporul de vechime 
în 2019 și nu i-a aprobat dl. primar nici până în ziua de astăzi .  Dl. primar nu m-a promovat în gradul 
superior pentru că nu a vrut dumnealui, în noiembrie 2019, deși era legal să mă promoveze. 
              D-na Prodan- au mai fost reținute sume de bani, ca popriri, și altor angajați ai Primăriei , iar cu 
pe data de 15.03.2020 , dl. primar mi-a făcut o adresă ca începând cu data de 16.03.2020 dânsul dispune 
ca eu să efectuez concediul de odihnă forțat . 
             Dl. Hazu- faceți o grevă japoneză. 
             Dl. Mocanu- în ședința viitoare dorim să se discute despre comportamentul primarului față de 
angajați și să dea explicații clare de ce cenzurează corespondența Primăriei , inclusiv  mail-ul Primăriei. 
             D-na Prodan- în perioada ianuarie 2016 -iunie 2016 am fost casier , dare eu tăiam chitanțe și în 
aceeași zi îi și depuneam în Trezorerie . Este vorba de o sumă de 95 de lei reținută. 
             S-a mai întâmplat la un control al Curții de  Conturi, când d-na Mihalache Mariana nu a predat 
banii la timp ,dar i-au  fost imputați dânsei.  
             D-na Prodan – nu este correct ce a făcut dl. primar , iar la întrebarea mea “ de ce mi-a reținut 
banii  “   , dl. primar mi-a răspuns că nu a decis dumnealui ci d-na contabil.    
            Ordinea de zi fiind epuizată, președintele de ședință declară lucrările ședinței închise. 
 
 
                      Președinte de ședință,                                                                      Secretar general, 
                   Dobrin Valentin-Mircea                                                                      Abaza Iosefina                              
 
 


